
2017 års verksamhetsberättelse för Hummelstads förening för 

vattenförsörjning och avlopp upa. 
 

 

Styrelsen har under året varit: 

 

ordförande Jeanette Sköld fram till den 20/8 

20/8  Karl-Åke Bäckmark 

Sekreterare Carin Skoog 

v. ordf. Anders Degerman 

Kassör Inge Ludvigsson 

Ledamot Kent Bertilsson 

Ledamot Kent Molin 

Suppl. Benny Sköld 

Suppl. Bernt Johansson 

 

Revisor Ann-Kristin Nyberg 

 

Anläggningsskötare 

Vatten Allan Halvarsson och Kent Bertilsson 

Avlopp Kent Bertilsson 

  Kenth Molin. 

 

Valberedning 

  Per Bjurström 

  Anders Bäckmark 

 

Verksamheten 2017 

Vattenanläggningen har fungerat utan problem även om några tycker att trycket i 

ledningen är för lågt. 

Avloppsanläggningen har drabbats av flera störningen. En mängd av trasor har 

orsakat pumphaverier vid flera tillfällen och medfört stora onödiga kostnader på ca 

47 000 kr. Motorskydd har nu monterats på samtliga av föreningens pumpar. 

Vid ett krismöte efter sista pumphaveriet där vikten av att endast toalettpapper och 

den mänskliga kroppens avföring får spolas ner. Efter detta möte har inga trasor 

hittats i anläggningen. Vidare gjordes ett rondreingsschema upp där samtliga  

husägare turas om att inspektera anläggningen en gång i veckan. 

Ordföranden Jeanette Sköld sade upp sig som ordförande och Karl-Åke Bäckmark 

valdes att leda föreningen till nästkommande årsstämma. 

Under hösten undersöktes vilka möjligheter vi har att byta ut den nu igenslammade 

efterpoleringsbädden. Anna Stridh kontaktades och förslag på en ombyggnad kan se 

ut. Offerter på ombyggnad av bädden i liknande utförande som idag har tagits in och 

den fördelaktigaste är på 110 000 kr exkl. moms. 

Styrelsen beslutade att utföra bädden enligt förslag från Anna Strid  från företaget 



Avlopp och kretslopp. Detta medför en högre kostnad men utförandet beräknas ha en 

betydligt längre varaktighet. En budget togs fram som slutade på en totalkostnad på 

165 000 kr inkl. moms. 

Banken kontaktades och de medverkar med ett lån på 70 000 kr på 10 år med en 

rörlig ränta om vi uppdaterar föreningen hos Bolagsverket, att fastighetsägarna 

betalar en summa på 2000 kr och att föreningen kan ur kassan betala ca. 1/3 av 

kostnaden. 

Kommunen kontaktades och de godkände åtgärden. 

 

Resultat och balansräkning för 2017 

 

Se bilaga 1 

 

Verksamhet för det kommande året 2018 

Genomföra en ombyggnad av efterpoleringsbädden. Detta kräver ett deltagande av ett 

antal medlemmar. 

Genomgång av stadgar, nuvarande är daterade 1950. Nya stadgar finns att hämta hem 

från bolagsverket. Dessa kan sedan omarbetas så de passar oss. 

Två arbetsdagar en på våren och en på hösten skall genomföras. 

   

Styrelsen tackar medlemmarna för förtroende vi fått att leda föreningen. 

 

 

 

Hummelstad den 11 februari 2018 

 

 

 

Karl-Åke Bäckmark    Anders Degerman 

 

 

Inge Ludvigsson     Kent Bertilsson 

 

 

Carin Skoog. 

http://www.hummelstad.com/wp-content/uploads/2018/02/Balansrapport_20170101-20171231.pdf

